
Азра Хаџиахметовић 

Питање постављено Савјету министара БиХ – „На основу Закона о привременој 

забрани располагања државном имовином и предвиђених изузетака који остављају 

могућност Комисији за државну имовину, да одређену имовину изузме од привремене 

забране располагања, што је Комисија за државну имовину и користила, постављам 

сљедећа питања: 

1. Којим се критеријумима Комисија руководила када је доносила одлуке о изузећу од 

забране располагања државном имовином?  

1. Колико је таквих одлука донесено? 

2. Колика је површина некретнина које су тим одлукама Комисије изузете од забране 

располагања? Колика је тржишна вриједност тих некретнина?  

3. Да ли још увијек постоји Комисија за државну имовину и да ли функционише у 

пуном капацитету?'' 
 


